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Rarely has there been a tale as gripping, or one as likely to seize the minds and hearts
of a generation, as George R. R. Martin's epic high fantasy series. In A Game of Thrones,
an ancient kingdom was torn by the ambitions of ruthless men and women; in A Clash
of Kings, war, sorcery, and madness swept over the kingdom like a voracious beast of
prey. Now, as the brutal struggle for power nears its tumultuous climax, the battered
and divided kingdom faces its most terrifying invasion--one that is being spearheaded
from beyond the grave....

A Storm Of Swords

Of the five contenders for power, one is dead, another in disfavor, and still the wars
rage as violently as ever, as alliances are made and broken. Joffrey, of House Lannister,
sits on the Iron Throne, the uneasy ruler of the land of the Seven Kingdoms. His most
bitter rival, Lord Stannis, stands defeated and disgraced, the victim of the jealous
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sorceress who holds him in her evil thrall. But young Robb, of House Stark, still rules
the North from the fortress of Riverrun. Robb plots against his despised Lannister
enemies, even as they hold his sister hostage at King's Landing, the seat of the Iron
Throne. Meanwhile, making her way across a blood-drenched continent is the exiled
queen, Daenerys, mistress of the only three dragons still left in the world. Filled with the
stench of death and decay from the destructive dynastic war, Daenerys is gathering
allies and strength for an assault on King's Landing, hoping to win back the crown she
believes is rightfully hers. But as opposing forces maneuver for the final titanic
showdown, an army of barbaric wildlings bent on overwhelming the Seven Kingdoms
arrives from the outermost lineof civilization. In their vanguard is a horde of mythical
Others--a supernatural army of the living dead whose animated corpses are
unstoppable. And as the future of the land hangs in the balance, no one will rest in the
quest for victory until the Seven Kingdoms have exploded in a veritable storm of
swords....Brilliantly conceived and grand in scope, A Storm of Swords is the incredible
tale of a world of harsh beauty and powerful magic, torn by treachery, ravaged by
brutality, and consumed by greed and ambition. It portrays a war-torn landscape in
which nobles and commoners, heroes and villains, the freeborn and the enslaved, all
struggle to survive and to find their destinies...along with the dazzling bounty and
wondrous enchantment that was once their birthright in the Seven Kingdoms.

作者介绍: 

George R.R. Martin sold his first story in 1971 and has been writing professionally ever
since. He has written fantasy, horror, and science fiction, and for his sins spent ten
years in Hollywood as a writer/producer, working on Twilight Zone, Beauty and the
Beast, and various feature films and television pilots that were never made. In the mid
90s he returned to prose, his first love, and began work on his epic fantasy series A
Song of Ice and Fire. He has been in the Seven Kingdoms ever since. Whenever he's
allowed to leave, he returns to Santa Fe, New Mexico, where he lives with the lovely
Parris, a big white dog called Mischa, and two cats named Augustus and Caligula who
think they run the place.
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冰与火之歌

乔治·R.R.马丁

George.R.R.Martin

马丁

英语

评论

中后期高潮迭起，几个pov高密集交错出现，大开大合，难得的佳作！

-----------------------------
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书评

从6日开始到昨天，看完了《冰与火之歌》的前三卷——《权力的游戏》、《列王的纷
争》、《冰雨的风暴》，一共7册。
在看最后一册的时候，恋恋不舍，速度比前几册慢了好多。《冰与火之歌》预计七卷，
中文版第四卷有消息说今年年底会出，也有跟帖说，想的美！ 作者乔治•R•R...  

-----------------------------
塔斯的布蕾妮，外号“美人”，昵称妞儿（詹姆专用）、剑妞、母牛爵士，暮临厅伯爵
小姐，“暮之星”赛尔温的唯一继承人，单体武功排名足可跻身维斯特洛当世前八的一
流高手，冰火世界中极其罕见的集正直正派正义正经四正于一身的绝对正面人物，也是
除丹妮瑟曦珊莎艾莉亚以外的第...  

-----------------------------
一旦开始看冰火，你就注定会跌进一个马丁还没挖完的巨坑，毕竟这部小说已经写了16
年。
这部暂定为7部的巨著分为：权力的游戏、列王的纷争、冰雨的风暴、群鸦的盛宴、魔
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龙的狂舞、凛冬的寒风、春晓的梦想。
全书融合了史诗、中世纪、宗教、奇幻、战争等素材，内部体系十分庞大...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
首相看着王后，思考自己的话语。他是个不拘言笑的中年男人，和国王共辟江山，情同
手足。于是他对王后说：王子不是国王的孩子，我给你时间，你带着他们消失吧。王后
漂亮的眼睛里闪过一丝笑意，几周后，国王死了，王子即位，他以叛乱之罪跪在众民面
前，被干净利落地切下脑袋。什...  

-----------------------------
1、卡斯特梅的雨季
“红色婚礼”上，马丁用文字奏出的《卡斯特梅的雨季》，让人惊心动魄！
我放下书，让自己镇定后，再继续读，又放下书，镇定，继续读……
“汝何德何能？爵爷傲然宣称， 须令吾躬首称臣？” 乐声响起，屠杀拉开序幕。
“出手致命招招狠， 汝子莫忘记...  

-----------------------------
冰火（原谅这个有点邪恶的缩写吧）也许是看过的奇幻里死人最多的小说吧，以至于不
人道地想，等到第七卷结局的时候，所有出现过的重要人物都会像冬天里的小强一样，
死光光吧。 这也许就是马汀的野心所在。
传统的奇幻小说，其实就是个童话般的或者传奇般的超人故事。虽然主角往...  

-----------------------------

-----------------------------
书中带来惊喜的亮点真不少，印象最深刻的是巴利斯坦原来就是白胡子，想象中的视觉
冲击力完全媲美伊蒙学士告诉囧他是伊蒙•坦格利安。大概我本身对他们很敬仰。
欧莎带走了瑞肯之后就再没有出现了。小恶魔积怨已久，但其实泰温的存在反而让我觉
得安心。小乔终于挂了，小手指...  

-----------------------------
冰与火之歌：卷三冰雨的风暴 内容和翻译还是保持了原有的水平。
但从第二卷开始字号变小，排版显得很紧，看起来远不如第一卷舒服，躺在床上看了一
天，眼睛很疼。



可这也是没办法的事，长篇往往是越写越长，大家可以参考哈利波特各卷的厚度，这个
既有故事的需要，也有钱包的需...  

-----------------------------

-----------------------------
经过了前两部的闷雷滚滚，《冰雨的风暴》总算给维斯特洛大陆倾注了一场暴风骤雨，
“五王之战”的结局，除了史坦尼斯沉寂在龙石岛，其余几人皆为这场纷争付出了最惨
痛的代价——死亡。
想来就算归入大海也会难以瞑目感叹自己时乖运蹇的当数铁群岛的巴隆大王了，这...  

-----------------------------

-----------------------------
这套书很不错，放在kindle上读太过瘾了，随时随地都可以读。
一二部看完电视剧之后先是看了前两部，基本上电视改变与原著差别不太大，细节有出
入。
如果看前两部还只是觉得是个比较常见的fantasy的话，读第三部时真心觉得被虐了，
里面King's Landing里的那些争斗丝毫不比中国...  

-----------------------------
三个要素：荣誉、血统、爱情——骑士守则？
我不知道对于马丁来说，他的奇幻世界的价值观和自己的价值观是否吻合，但就冰与火
之歌来说，每个人都有三点要素——荣誉、血统、和爱情，大多数人生命中的主题是其
中之一，兼备三者者不多 琼恩算是一个，他...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
岂非计久长，有子孙相继为王也哉？ Lord Tywin 在 Jaime
回到家的时候教育他说，总有一天，我会死，你会死，甚至你的孙子也会死了化成灰。
但 Lannister 这个家族的名号会永存，这才是值得我们为之奋斗的东西
我觉得这是整个书里面最大的原则。就是每个人做事都...  



-----------------------------
读到第九册了，开卷第一章“提利昂”的第三段第8行写到：“凛冬将至，史塔克家族
足食其言。”结合上下文看，这里“自食其言”这个词显然用的是不对的。但是著作原
文里的意思究竟是什么样子的，有哪位曾经参详过原文么……
我觉得联系上下文，提利昂这里想要表达的意思...  
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